
Hieronder nog enkele technische vragen van D66 inzake het Rondevoorstel ontwerp 
omgevingsvergunning Bastion Hotel Geleen (Ronde 27 september): 
 

 De informatieavond is, naar mening van de indieners van zienswijzen, relatief 
laat in het traject gehouden. Waarom is deze niet eerder gehouden, zodat 
belanghebbenden meer inbreng aan de voorkant kunnen hebben 
(beginspraak)? 

 In hoeverre is, vanwege de impact van de voorgenomen bouwhoogte op de 
omgeving, de optie van een iets lager ontwerp met meer m2 per verdieping 
bekeken? 

 De discussie met McDonalds over de positie van de reclamemast in 
combinatie met de eigendomsgrenzen (bouwen op/over andermans perceel) 
roept vragen op. In hoeverre zijn de beweringen van McDonalds op dit punt 
correct? 

 Als de raad wordt gevraagd naar bevindingen n.a.v. de zienswijzen, is het dan 
niet beter om alle (of althans meer dan nu) stukken behorend bij de 
vergunningsaanvraag op Ibabs te plaatsen? Een mening geven over 
zienswijzen wordt moeilijk als de raad niet weet op welke stukken die 
zienswijzen zijn ingediend. 

 

Met vriendelijke groet, 
 
Bert Kamphuis  
Fractievoorzitter D66 
 


